

Disclosure of Material Information

**To: Bahrain Bourse;
: Boursa Kuwait; and
: Dubai Financial Market**

Ithmaar Holding B.S.C would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين،
/ بورصة الكويت، و
/ سوق دبي المالي

تعلن شركة الإثمار القابضة ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	26 August 2020	26 أغسطس 2020	التاريخ
Company Name	Ithmaar Holding B.S.C.	شركة الإثمار القابضة ش.م.ب.	إسم الشركة
Trading Code	ITHMR	ITHMR	رمز التداول
Subject	Disclosure of Material Information relating to Ithmaar Holding B.S.C.	الإفصاح عن معلومات جوهرية متعلق بشركة الإثمار القابضة ش.م.ب.	الموضوع
Material Information	This is to notify you that Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C. ("BBK") has entered into initial talks with Ithmaar Holding B.S.C. with regards to exploring a potential acquisition of the Bahrain operations of Ithmaar Bank B.S.C. (c) and specific assets of IB Capital B.S.C. (c), wholly owned subsidiaries of Ithmaar Holding.	نود إشعاركم بأن بنك البحرين والكويت ش.م.ب. ("بنك البحرين والكويت") قد بدأ محادثات أولية مع الإثمار القابضة ش.م.ب. بخصوص بحث إمكانية الاستحواذ على عمليات بنك الإثمار ش.م.ب. (م) في البحرين وبعض الأصول الخاصة بشركة أي بي كابيتال ش.م.ب. (م). كلتا	المعلومات الجوهرية





	A Memorandum of Understanding to be executed shortly between BBK and Ithmaar Holding will allow further mutual discussions on the acquisition terms. The proposed acquisition will be considered for execution after obtaining shareholders' consent and the required regulatory approvals. Financial and legal advisers will be appointed in due course to arrange for the preliminary due diligence, which is a vital step before further phases can take place. Ithmaar Holding will render additional disclosures, as and when required, to ensure clarity and compliance with the laws and regulations of the Kingdom of Bahrain and the relevant markets.	الشركتين مملوكتين بالكامل للإثمار القابضة. وبموجب توقيع مذكرة تفاهم في القريب العاجل بين بنك البحرين والكويت والإثمار القابضة سيكون هناك مزيد من المناقشات حول شروط الاستحواذ. وسيتم دراسة تنفيذ عملية الاستحواذ بعد الحصول على موافقة المساهمين والجهات التنظيمية اللازمة. كما سيتم تعيين مستشارين ماليين وقانونيين في الوقت المناسب لاتخاذ الإجراءات اللازمة، وهي خطوة هامة قبل تنفيذ مراحل أخرى. وستقوم الإثمار القابضة بمزيد من الإفصاحات، عند اقتضاء الحاجة، لضمان الشفافية والالتزام التام بالقوانين والأنظمة المعمول بها في مملكة البحرين والاسواق المدرجة أسهمها فيها.	
Impact on Financial Position	To be assessed	يتم دراسته	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	None	لا يوجد	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)





Name	Sameh Mohamed Fadhel Mahmandar	سامح محمد فاضل مهمندار	الإسم
Title	Authorized signatory	توقيع مخول	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			